
FAU-møte Kirkenes ungdomsskole 
 

 

 

Sted: Kirkenes ungdomsskole. Det store auditoriet. 

 

Tidspunkt: onsdag 2. desember kl. 18.00 

 

Til stede: Arnhild Olsen 8b/9c, Runar Jerijervi 8d, Ina Vonka 10a, Kari Hoseth 10d, 

Trond Gaasland 10c, Marit (nyvalgt ved loddtrekking) 10b, Per H. Johansen 8a, Silje 

Randa 9a og Terje Johansen 9a 

 

 

Saksliste: 

 

1. Møteplan FAU 2020/21 

Forslag:  

Møte omtrent hver 6. uke, første intervall 4 uker. Ekstraordinære møter innkalles ved behov. 

Uke 49/20:  02.12.20 kl. 18:00 

Uke 2/21:     

Uke 8/21:   

Uke 14/21:   

Uke 20/21:   

På saksliste for siste FAU møte for året bør vi ha oppsummering/ årsmelding til neste års 

FAU for videreføring av oppfølgingssaker. 

 

Siste års FAU oppsummerte den ene saken som tok mest tid og sendte den videre til dette 

FAU. Saken lå vedlagt møtepapirene og var satt opp som sak 2 

For FAU-møter satser vi på onsdager i de ukene som er foreslått. Kl. 18.00 er OK tidspunkt. 

Det vil si at møtene blir: 13. jan, 24. feb, 7. apr og 19. mai. 

 

2. Oppfølgingssaker fra sist skoleår.  

Avklare framgangsmåte for behandling av sak om hvem som skal ha ansvaret for arrangement 

17.mai. 

 

Vi hadde en kort debatt der det var klart at 17. mai-feiringa på skolen bør bestå og at det vil 

være opp til foreldre (og elever) å stå for et arrangement. 

Vi henvender oss til barneskolen og ber om et fellesmøte der alle foreldrerepresentantene er 

til stede. Slik at dette kan avgjøres demokratisk. Arnhild sender mail og ber om snarlig møte. 

 

3. Innkomne saker fra foreldre. 

 

A Tilgang til hjemme-PC 

 

Et ble meldt et ønske om å sjekke praksisen med hjemlån. Har alle klassene denne 

muligheten. Det viste seg at alle klassene har tilgang etter behov. Mer og oftere i 10. klasse. 

 

B Anmerkninger og bruk av dem 

 

Barn blir truet med anmerkninger. Vi lurer litt på pedagogikken bak. Er det bare 

ordenskarakteren som påvirkes? Hvordan følger man opp dette og har skolens lærere en 

forutsigbar praksis de er enige om seg imellom? 

Arnhild tar saken videre og henvender seg til rektor. 
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C Ungdom og rus 

 

Det langes (selges) narkotiske stoffer på skolens område og via snapchat iflg. rykter. Flere 

ulike kilder bekrefter dette. MDMA og andre piller selges. Artikkel i Finnmarken om dette 

nylig.  

Vi ønsker at skolen innkaller til et åpent møte for alle foreldre om dette. Inviter gjerne politiet. 

Saken sendes til SU. 

 

D Kuttforslag i skolen 

 

Foreslått at 4 spes.ped.stillinger skal kuttes. Vi kontakter FAUpå barneskolen ved Maria A. 

 

 


